
Doorverwijzing ingekomen stuk naar commissie 
artikel 22 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Raadsvergadering: 25 juni 2020
Agendapunt: 6. Ingekomen stukken en mededelingen

Op de lijst van ingekomen stukken staat in categorie II, nummer 2 een stuk met als onderwerp: 
Brief van inwoners uit Heesch- Klacht over afhandeling bouwplannen ’t Dorp 11 Heesch.

Dit stuk willen wij ter bespreking doorverwijzen naar de commissie kies commissie en wel om 
de volgende reden(en): 
Al jaren wil Dhr. van den Akker nieuwbouw op zijn locatie ’t Dorp 11 te Heesch, gezien de 
uitgebreide correspondentie over het steeds weer afwijzen van de nieuwbouw. Iedere keer 
andere eisen van afwijzing. Op de vragen van Dhr. van den Akker m.b.t. over de door het 
college aangevoerde argumenten krijgt hij nauwelijks antwoord. Dat er steeds andere 
ambtenaren op het project worden gezet bevordert ook niet de communicatie en de realisatie 
van het project. De VVD-bernheze fractie kan dat beamen.

Onze vragen zijn de volgende:
1. Is het college van mening dat de klachten van Dhr. van den Akker volgens de 

bestaande klachtenprocedure zijn behandeld en afgewerkt. Zo ja, waar blijkt dat uit?
2. Waarom wordt er door de gemeente niet tijdig gereageerd op de vragen van Dhr. van 

den Akker?
3. Waarom is wel volle medewerking verleend aan de ingediende plannen ’t Dorp 1 te 

Heesch en ’t Dorp 13 te Heesch?
4. Klopt het dat beide projectontwikkelaars op eigen risico zijn gaan bouwen ondanks 

bezwaarschriften van direct omwonende(n)?
5. Hoeveel keer moest het project ’t Dorp 13 te Heesch worden gerepareerd na uitspraken 

van de rechter en wat is de huidige situatie t.a.v. parkeren?
6. Het heeft er alle schijn van dat het project ’t Dorp 11 de dupe is van de vele fouten die 

op nr.13 zijn gemaakt!  Klopt dat? Zo niet, kan het college aangeven waarom niet?
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